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Afdelingsbestyrelsen, Viva Bolig - afd. 1. 

Referat 
 

Mandag d.04.06.18 

 
Tilstede: Palle, Lone, Niels Ove,  
Anette og Sanne 

Gæster: Klaus Bonde, Jan Kristensen, Frank Skadhauge og Jørgen  
Pedersen fra Palle W., Klaus Christensen fra Nord og Kristian Krogstrup  
kl.17 

Afbud: Emilie 

Referent Sanne 

 
 
 

1. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

2. Byggemøde med bestyrelsen. Startede med at bese de nye vinduer og derefter byggemøde 

i bestyrelseslokalet. Forskellige spørgsmål besvaret af Klaus fra Nord. Alle forhold og 

tilladelser på plads. Rasmus gør et stort stykke arbejde, for at få byggepladsen til at fungere. 

Al kommunikation foregår via Klaus og Rasmus, ikke håndværkerne. 

Aftale at der gives gene tillæg til 300 kr. i hele perioden 2018/2019 i opgangene (stuelejlighederne) 

74, 76 og 78 st.th. Desuden vaskes der vinduer i stuen og første sal 01.07.18 og engang i oktober, 

når byggepladsen lukker.  

Byggegilde den 16.08.18. Kl.13 i Sjællandsgade 11 

Næste byggemøde med bestyrelsen, 27.08.18.  

 
3. Formanden orienterer. 

IT, Kristian Krogstrup fra Adm. præsenterede de forskellige muligheder. Kristian undersøger 

forskellige spørgsmål og vender tilbage. Ønskeløsningen omkring betaling og kontrakter 

bliver forhåbentligt ligesom el. Viva administrationen holder styr på kontrakter og lejer betaler 

hver for sig. Bestyrelsen vælger at give Eniig adgang til alle lejligheder for at montere 

internetforbindelse. Bestyrelsen godkender ny kontrakt inden underskrift. Klaus sørger for 

den rette placering. Vi afholder et TV møde den 13.08.18 kl.16 med udbyder og Kristian 

Krogstrup. Sanne indkalder. 

Husordenen sendt til gennemsyn, Sanne sender rettelser til Pia Camin.  

Vedtagne forslag fra Beboermødet til implementering: forbud mod brug af egen vaskemidler, 

seddel udsendes til alle beboere til orientering i september. 

Mad var supergod, fra Mad & kærlighed. 

Lodtrækning af de 3 gavekurve vakte stor glæde. 

Nettet og indholdet var alle glade for. 

 

4. Driften 

Klaus orienterede om udskiftning af vinduer-processen. Tidsplanen lidt forsinket, men det kan 

indhentes.  

 

5. Økonomi - intet 
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6. Renoveringer – se ovenfor 

 

7. Samarbejde 

Mail til alle beboere vedrørende Bus+ - Klaus kontakter for fremtidigt samarbejde med kloakker, 

molokker og parkeringsmuligheder.  

 

8. På bedding 

Månedens tip til Facebook, tjek dit HFI anlæg. Anette sørger for opslag. 

 

9. Runden 

Palle – har nogle et bud på en bestyrelsestur? Som inspiration.  

Lone – spurgte ind til sommerblomster i plænen til næste år? Kigger på det når tiden for løg 

nærmer sig. 

Anette – Facebook gruppen kører ok. Lægger link til bestyrelsesreferaterne. Efterlyser emner og 

gerne afstemninger 

Niels Ove – problemer med fjernelse af hækkene i Fyensgade. Der er fundet en løsning. 

Sanne – har aftale med Teknik & Miljø med lydmålinger til koncerterne i Karolinelund 

 

10. Eventuelt 

Alle må gerne byde ind på nye emner.  

 

11. Næste møde 

Mandag den 13.08.18 kl.16-18 omkring tv og internet 

Mandag den 27.08.18 kl.16 inkl.byggemøde og Rasmus – Palle sørger for mad. 

 

12. Mødet hævet kl.20.30 

 

 


